
 
 

 

Evaluering av klubblokaler 

 

Styret i Eidsvoll Sykkelklubb ønsker en evaluering av behovet for klubblokaler på Letohallen hotell 

Disse lokalene blir nesten ikke brukt til annet enn lagerlokale. Vi har sondert terrenget og funnet 

alternative lagringslokaler, som er bedre egnet til vårt bruk for rundt 80% lavere pris. Møtelokaler for 

styret kan vi låne andre steder til mye lavere totalkostander. Styret ønsker derfor å be om årsmøtes 

tilslutning til at nytt styre kan gjennomføre en behovs evaluering av klubbens behov for lokaler og 

myndighet til å gjennomføre eventuelle endringer hvis evalueringen tilsier dette. 

 


